
Kaupunginhallitus § 274 07.06.2021

Muut mahdolliset asiat

Kaupunginhallitus 07.06.2021 § 274
 Merkittiin, että Jonna Nyyssönen teki seuraavan hallitusaloitteen:

 ”Salo – aidoksi digikunnaksi

 Saloa mainostetaan 5G- ja teknologiakaupunkina, mutta valitettavasti
meillä on laajan kunnan alueella katvealueita, joissa etätyöskentely on
hyvin vaikeaa, ellei jopa mahdotonta, koska yhteydet ovat huonot. Verkko
on haja-asutusalueilla huono, ruuhkainen ja epävarma.

 Etätyöt eivät onnistu, verkkopelaaminen ei onnistu, elinkeinotoiminta
maaseudulla on vaikeaa.

 Samaan aikaan markkinoimme Saloa ja sen kulttuurihistoriallisesti
arvokkaita kyliä, mutta unohdamme, että sinne ei voi muuttaa, elleivät
yhteydet ole aidosti kunnossa.

 Palveluntarjoajat kehittävät yhteyksiä keskustan alueella, mutta meille
kulttuurihistoriallisesti tärkeä maaseutu unohdetaan.

 Esitän, että selvitetään mikä meillä on verkkojen tilanne ja todelliset
etätyömahdollisuudet kylillä kysymällä tätä suoraan asukkailta. Vastausten
perusteella kaupungin tulee suunnitella miten datan laatu, tietoturva sekä
verkkojen toimivuus ja luotettavuus voidaan varmistaa koko kaupungin
alueella kuntalaisille yhdenvertaisesti.

 Jonna Nyyssönen, Vihreät”

 Kaupunginhallitus päätti lähettää aloitteen valmisteluun.

 Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen kello 19:17.
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